



Ville de **SAINTE-ANNE**
Town of **STE. ANNE**

NEWS BULLETIN

The Town of Ste. Anne is taking precaution measures in regards to COVID-19 and asking the public to please avoid coming to the Municipal Office if possible. If you have any questions or concerns or needing to make a payment on taxes please contact us at town@steanne.ca or 204-422-5293 and we will direct you in the right direction.

For any information or questions in regards to public hearings and public information, we ask that you send an email to town@steanne.ca or call at 204-422-5293.

Thank you for your understanding and patience in regards to this matter.

BULLETIN DE NOUVELLES

La ville de Ste. Anne prend des mesures de précaution concernant COVID-19 et demande au public de bien vouloir éviter de se présenter au bureau municipal si possible. Si vous avez des questions ou des préoccupations ou si vous devez effectuer un paiement d'impôt foncier, veuillez nous contacter à town@steanne.ca ou 204-422-5293 et nous vous dirigerons dans la bonne direction.

Pour toute information ou question concernant les audiences publiques et l'information publique, nous vous demandons d'envoyer un courriel à town@steanne.ca ou d'appeler au 204-422-5293.

Merci de votre compréhension et de votre patience à cet égard.